
منهای فوتبالفوتبال سرمربی تیم ملی رویینگ: گفته بودم نباید خیالمان راحت باشد

میرزاجان پور: باید با تیم های بزرگ بازی کنیم

با اشاره به روند آماده سازی تیم  علی قرائت 
المپیک  سهمیه  کسب  مسیر  در  رویینگ  ملی 
ریو  مسیر  در  پوشان  ملی  ناکامی  دلایل  درباره 
ایران  در  رویینگ  ملی  تیم  کرد.سرمربی  صحبت 
پاسخ به این سوال که درست است تیم ملی ضربه 
کرد:  بیان  خورده است؟  را  شما  و  مرادی  اختلاف 
هماهنگی ها  اگر  شاید  اختلاف.  گفت  نمی شود 
بیشتر بود شرایط تغییر می کرد. شاید خیال همه 
ما خیلی راحت بود که حتی اگر به تیم پسران به 
اندازه دختران توجه نشود باز هم سهمیه المپیک 
می گیریم. تیم دختران برنامه مشخصی داشتند و 
به آنها بیشتر کمک شد.قرائت ادامه داد: نمی گویم 
غرض ورزی خاصی بوده تا تیم پسران موفق نشود 
چرا که مطمئناً منافع ملی و موفقیت قایقرانی کشور 
از هر چیزی مهم تر است اما تیم پسران هم نیازمند 
به  بود.او در پاسخ  حمایت ها و توجه های بیشتری 
این سوال که درست است شما ملی پوشان بیشتری 
حضور  با  فدراسیون  اما  کردید  دعوت  اردو  به  را 
نفرات بیشتر در اردو مخالفت کرد؟ بیان کرد: بله 
قایق های  برخی  درباره  من  خب  بود.  موضوع  این 
پافشاری  آسیایی  های  بازی  در  کننده  شرکت 
برایشان  دیگری  مربی  که  هم  نهایت  در  و  داشتم 
انتخاب شد و نتیجه نگرفتند شخص من زیر سوال 
شدم.  محروم  پاسداشتی  هرگونه  از  حتی  و  رفتم 
فشار وجود داشت که تعداد نفرات اردو کم باشد. 
ورزشکار رویینگ جز در اردوی ملی جای دیگری 
رویینگ  ملی  تیم  کند.سرمربی  تمرین  نمی تواند 
می کردم  پافشاری  هم  دلیل  همین  به  داد:  ادامه 
که ملی پوشان در اردو باشند و تمرین کنند. حالا 
ورزشکاران که همه مثل برادر من هستند اینطور 
من  می دهم.  حق  آنها  به  من  و  کرده اند  صحبت 
تمام تلاشم را کردم اما ملی پوشان از برخی مسائل 
کنند. شکایت  اینطور  دارند  حق  و  ندارند  اطلاع 
قرائت افزود: من همه مصاحبه ها را دیدم. حبیبیان 
بهترین نفر در رویینگ ایران بود و هنوز هم هست. 
اما یک ورزشکار المپیکی یک ماهه و یکساله خلق 
رویداد  این  سمت  به  گام  به  گام  بلکه  نمی شود. 

بزرگ ورزشی پیش می رود. من برای اینکه عاقل در 
این شرایط المپیکی باقی بماند خواستم تا خشایار 
عباس آبادی، مجتبی شجاعی و امیر رهنما در اردو 
نتیجه رسید که  این  به  اما خود فدراسیون  باشند 
می رسد.  نتیجه  به  هم  کند  تمرین  تنها  حبیبیان 
من بارها گفته  بودم که نباید خیالمان راحت باشد.

او با اشاره به لغو اردوی چین تیم ملی نیز به ایسنا 
تمرینی  روزهای  مهم ترین  در  چین  اردوی  گفت: 
المپیک  و آماده سازی ما در مسیر کسب سهمیه 
انتخابی در روزهای  قرار داشت که به دلیل تست 
آب  عمق  حساس  روزهای  این  در  شد.  لغو  آخر 
نتوانستیم  اصلًا  ما  و  آمد  پایین  نیز  بندرلنگه  در 
تمرین کنیم. من از فدراسیون خواهش کرده بودم 
اجازه دهیم  برگزار شود.  انتخابی  از  بعد  که تست 
و  بیاوریم  دست  به  را  سهمیه  آرامش  و  قدرت  با 
سپس بهترین نفر را راهی ریو کنیم. من شرایط را 
سنجیده بودم و شب و روز با ورزشکار زندگی کرده 
و  است  ورزشکار حساسی  ام. می دانستم حبیبیان 
تاثیر  رویش  انتخابی  در شرایط تست  گرفتن  قرار 
منفی می گذارد.سرمربی رویینگ ادامه داد: اردوی 
چین ما به خاطر تست لغو شد و ورزشکار ما با آن 

شرایط به کره رفت. این دو ملی پوش تا چند روز 
قبل از مسابقه هم مصاحبه می کردند و درگیر این 
فضا بودند. من درخواست کرده بودم که تست بعد 
از انتخابی باشد تا شرایط به طور کامل برای کسب 
از  روانی  آرامش  نشد.  قبول  اما  مهیا شود  سهمیه 
بین رفته بود و ملی پوش ما در مسیر کسب سهمیه 
داشت.قرائت  قرار  ماجرا  این  تاثیر  تحت  المپیک 
بر  موضوع  این  چقدر  که  سوال  این  به  پاسخ  در 
حبیبان تاثیرگذار بود؟ گفت: عاقل شرایط مسابقه 
را از لحاظ ذهنی پانزده روز قبل از اعزام تجربه کرد 
و آن استرس را به همراه خود داشت. او با استرس 
وارد مسابقه شد.او افزود: باید حد یک ورزشکار را 
با چند  اگر  ورزشکار ضعیف  بدانیم. یک  به خوبی 
ملی پوش قدرتمند تمرین کند رشد خواهد کرد. 
یک ورزشکار قوی هم اگر حریفی نداشته باشد افت 
خواهد کرد. من تاکید کرده بودم که ملی پوشان در 
اردو باشند تا عاقل هم تنها تمرین نکند و اگر قرار 
به برگزاری تست هم هست در شرایط همین اردو 
انتخابی برگزار و بهترین نفر به مسابقات اعزام شود.
سرمربی رویینگ با بیان این مطلب که اشتباه های 
عنوان  به  من  کرد:  تصریح  می پذیرد  را  خودش 

باشم.  پاسخگو  باید  که  هستم  نفری  اولین  مربی 
اما  ضعف های فنی ام را نیز قبول دارم و می پذیرم 
خود فدراسیون هم می داند که مدیر تیم های ملی 
نظر  زیر  را  من  تمرینی  برنامه های  تمام  استرالیا 
اسپانیا هم دو  اردوی  و مشاوره می داد. در  داشت 
مربی خارجی به من مشورت دادند و خیلی چیزها 
شدن  المپیکی  برای  گرفتم.  یاد  مربیان  این  از 
 100 این  باشیم.  آماده  درصد   100 طور  به  باید 
به 99 تبدیل شود نتیجه گرفته نمی شود. نداشتن 
رقیب برای حبیبیان، برگزاری آن تست انتخابی در 
روزهای آخر و لغو اردوی آخر اگر یک درصد هم 
بر آمادگی حبیبیان تاثیرگذار بوده باشد کافیست.
کمیته  دارد  قبول  که  سوال  این  به  پاسخ  در  او 
اداره نشده است؟ گفت: من در  رویینگ هم خوب 
جلسه فنی هم گفتم که اگر آقای اتابکی بیشتر در 
او  اگر  می کرد. خب  فرق  بودند شرایط  فدراسیون 
بود و مشکلات و نیازهای ما را می دید می توانست 
آنها را با رییس فدراسیون در میان بگذارد. مطمئنا 
وقتی یک مسوول با رییس فدراسیون صحبت کند 
با  مردان  ملی  تیم  ارتباطی  پل  است.  بهتر  خیلی 
ریاست فدراسیون که توسط کمیته انجام می شود 
دست  از  بابت  باید  البته  نبود.  قوی  مدت  این  در 
و  کشورم  عزیز  مردم  از  المپیک  سهمیه  رفتن 
ورزشکارانم  و  من  از  زیادی  حمایت  که  دوستانی 
می  را  خودم  اشتباهات  و  بطلبم  پوزش  نمودند 
در  صادقی  محمد  رسول  حضور  به  پذیرم.قرائت 
توانمندی  فرد  او  گفت:  و  کرد  اشاره  فدراسیون 
بی  کند.  کمک  امینی  آقای  به  می تواند  و  است 
تعارف بگویم که آقای امینی برای فدراسیون تلاش 
می کند و به دنبال کار و برنامه ریزی است. دلسوز 
همان  صادقی  محمد  بنظرم  است.  زحمت کش  و 
کسی است که می تواند در این راه به او کمک کند.

گفت:  و  کرد  اشاره  نفره  دو  تیم  به  پایان  در  وی 
حامد خدری و سیاوش سعیدی با اینکه هماهنگی 
زیادی نداشتند تا آخرین توان مبارزه کردند و در 
نداد  اجازه  بیماری شدید حامد خدری  نهایت هم 

مسابقه را ادامه دهند.

در  آسیب دیدگی ها  گذشته،  در  گفت:  والیبال  ملی  تیم  بازیکن 
تیم زیاد بود اما در حال حاضر بدن ما به روش های جدید عادت کرده 

و مصدومیت ها کم شده است.
در  حضور  ساله   52 رویای  تحقق  برای  ایران  والیبال  ملی  تیم 
 2 برنامه،  طبق  تیم  این  است.  تمرین  حال  در  سختی  به  المپیک 
بازی دوستانه مقابل تیم ملی فرانسه در پاریس پیش رو دارد.مجتبی 
میرزاجان پور، بازیکن تیم ملی والیبال در مورد شرایط تیم ایران به 
برای خود  تیم  اظهار داشت: هر  خبرنگار ورزشی خبرگزاری تسنیم 
سیستم و برنامه مشخصی دارد. استراحت ما کم بود ولی شروع زودتر 
تمرینات به سرمربی کمک کرد تا نسبت به بازیکنان، شناخت لازم 

را به دست آورد.

دریافت کننده تیم ملی والیبال ادامه داد: سیستم بدنسازی ما 
نسبت به قبل تغییر کرده است. اگرچه بیشتر حرکات ما شبیه به دوره 
گذشته است اما حرکات جدیدی هم به برنامه اضافه شده که آمادگی 
جسمی ما را بالاتر برده است و می تواند در بازی مقابل تیم هایی مثل 
باشد.  از ما تمرینات خود را شروع کرده اند، موثر  لهستان که دیرتر 
در گذشته، آسیب دیدگی ها در تیم زیاد بود اما در حال حاضر بدن ما 
به روش های جدید عادت کرده و مصدومیت ها کم شده است.بازیکن 
فصل پیش پیکان در پایان گفت: ما نیاز به بازی مقابل تیم های خوب 
دنیا داریم که به نقاط ضعف و قوت خودمان پی ببریم. به همین خاطر 
در حال حاضر و حتی پس از بازی دوستانه مقابل فرانسه نمی توانیم 

تیم ایران را با سایر تیم ها مقایسه کنیم.

رونالدو در آستانه برابری با 
رکورد اوزه بیو

در  حضور  صورت  در  رونالدو  کریستیانو 
و  رئال  بین  قهرمانان  لیگ  خرداد   8 فینال 
خواهد  برابری  بیو  اوزه  ویژه  رکورد  با  اتلتیکو، 
باشگاه  و  پرتغال  فوتبال  اسطوره  بیو،  کرد.اوزه 
در  حضور  بیشترین  سابقه  امروز  به  تا  بنفیکا 
فینال لیگ قهرمانان را در کشور پرتغال داشته 
برابری  رکورد  این  با  تواند  می  رونالدو  حالا  و 
های 1962، 1963، 1965  بیو سال  اوزه  کند. 
و 1968 با بنفیکا در فینال لیگ قهرمانان حاضر 
بوده و البته تنها در سال 62 بود که موفق شد با 
شکست 5-3 رئال به عنوان قهرمانی دست یابد.
رونالدو اما با پیراهن یونایتد دوبار در سال های 
بار  یک  رئال  پیراهن  با  نیز  و   2009 و   2008
قهرمانان حضور  لیگ  فینال  در سال 2014 در 
داشته و اگر 8 خرداد نیز بتواند در فینال برابر 
با رکورد اوزه بیو برابری  اتلتیکو به میدان برود 
رونالدو سال های 2008 و 2014  خواهد کرد. 

فاتح لیگ قهرمانان شده است.

 
دست به یقه شدن گواردیولا 

با فیزیوتراپ بایرن!
دقایقی پس از اتمام دیدار بایرن و اتلتیکو 
حذف  به  که  قهرمانان  لیگ  نهایی  نیمه  در 
بین  شدیدی  درگیری  شد،  منجر  ها  مونیخی 
بایرن  های  فیزیوتراپ  از  یکی  و  گواردیولا  پپ 
در گرفت.بایرن با وجود پیروزی 2-1 بر اتلتیکو، 
تا  یابد  راه  قهرمانان  لیگ  فینال  به  نتوانست 
بایرن  رساندن  در  پپ  متوالی  ناکامی  سومین 
سرمربی  بگیرد.  شکل  تورنمنت  این  فینال  به 
اسپانیایی که از این ناکامی بسیار عصبانی بود، 
انتقاد  باد  به  را  بایرن  پزشکی  تیم  رختکن،  در 
این  های  فیزیوتراپ  از  یکی  با  حتی  و  گرفت 
کرده  ادعا  شد.بیلد  یقه  به  دست  نیز  باشگاه 
رساندن  در  پزشکی  تیم  تاخیر  از  پپ  که  است 
مصدومان بایرن به شدت گله مند بوده و رسیدن 
به موقع گودین)مدافع مصدوم اتلتیکو( را به رخ 
هنوز  که  بایرن  فیزیوتراپ  است.  کشیده  آنها 
است  گفته  پپ  به  پاسخ  در  نشده  فاش  نامش 
که همه بازیکنان در دسترس بوده اند به غیر از 
روبن و باداستوبر و تو حق انتقاد از ما را نداری.
تیم  و  گواردیولا  بین  که  نیست  بار  اولین  این 
سال  او  آید.  می  وجود  به  تنش  بایرن  پزشکی 
گذشته باعث استعفای دکتر وولکر براون، مدیر 

تیم پزشکی بایرن نیز شده بود.

 
رانیری: محرز در لستر می ماند

کلودیو رانیری، سرمربی لسترسیتی عنوان 
لستر،  فصل  این  پدیده  محرز،   ریاض  که  کرد 
ماند. خواهد  روباه ها  جمع  در  نیز  آینده  فصل 
ای  فوق العاده  عملکرد  فصل  طول  در  محرز 
را  بازیکن لیگ  بهترین  توانست عنوان  داشت و 
بزرگی خواهان جذب  تیم های  کند.  ان خود  از 
ستاره الجزایری هستند ولی رانیری عنوان کرد 
ایتالیایی  ماند.سرمربی  خواهد  لستر  در  او  که 
ماند. من  لستر خواهد  او در  گفت:« 99 درصد 
بسیار بسیار مطمئنم. به همه بازیکنانم پیشنهاد 
نروند.  و  بمانند  تیم  در  دیگر  سال  یک  می کنم 
اگر به تیم دیگری بروند،  شاید دیگر به انها بازی 
توجه  مورد  نیز  کانته  و  واردی  نرسد.«جیمی 
رانیری  صحبت های  که  هستند  باشگاه ها  دیگر 

شامل آنها نیز می شد.

 
تبریک سوارز به لیورپول 

هم  به  بارسلونا  مهاجم  سوارز،  لوئیس 
لیگ  فینال  به  رسیدن  برای  سابقش  تیمی های 
موفق  لیورپول  گذشته  گفت.شب  تبریک  اروپا 
شد در خانه 3-0 ویارئال را شکست داده و در 
اروپا  لیگ  فینال  راهی   1-3 برتری  با  مجموع 
جدا  لیورپول  از   2014 سال  که  سوارز  شود. 
شد، در توئیتر به هم تیمی های سابقش تبریک 
گفت.او نوشت:« به لیورپول برای صعود به فینال 
لیگ اروپا تبریک می گویم. مبارک است رفقا!!« 
لیورپول با این پیروزی حال باید مقابل سویا به 
دوره  دو  در  امری  اونای  شاگردان  برود.  میدان 
اند  شده  قهرمان  اروپا  لیگ  رقابت های  قبل  ی 
و کلوپ می داند کار بسیار سختی مقابل مدافع 

عنوان قهرمانی پیش روی دارد.

 
پشت پرده ابقای احتمالی فان خال 

در یونایتد
از  جدیدی  جزئیات  تایمز،  معتبر  نشریه 
قرارداد لوئیس فان خال، سرمربی منچسریونایتد 
منتشر کرده است.فان خال دو سال پیش هدایت 
فصل  نه  ولی  گرفت  عهده  بر  را  سرخ  شیاطین 
گذشته نه امسال موفق نشد این تیم را قهرمان 
لیگ برتر کند. به همین دلیل شایعات در مورد 
حضور مورینیو از فصل بعد روی نیمکت یونایتد 
گذشته  روز  شود.  می  شنیده  همیشه  از  بیش 
قصد  یونایتد  مدیران  که  کرد  ادعا  سان  نشریه 
دارند به قرارداد سه ساله خود با فان خال احترام 
گذاشته و او را تا سال 2017 حفظ کنند.طبق 
گزارش نشریه تایمز، بندی در قرارداد فان خال 
در  یونایتد  قهرمانی  صورت  در  که  دارد  وجود 
FACUP و همچنین قرار گرفتن این تیم در 
بین چهار تیم بالای جدول)کسب سهمیه لیگ 
ماندگار  یونایتد  در  هلندی  سرمربی  قهرمانان(، 
باشگاه  وی،  اخراج  صورت  در  اما  شد  خواهد 
منچستریونایتد باید به فان خال 5 میلیون پوند 
قهرمان جام  یونایتد  بدهند.در صورتیکه  غرامت 
حذفی شود، 400 هزار پوند به فان خال پاداش 
داده خواهد شد و در صورت عدم کسب سهمیه 
 8 حقوق  از  پوند  میلیون   1.1 قهرمانان،  لیگ 
شد.  خواهد  کاسته  خال  فان  پوندی  میلیون 
میلیون  فان خال شامل 3.3  میلیونی  حقوق 8 
به  وفاداری  حق  پوند  میلیون   2 ثابت،  پوند 
و  تصاویر  فروش  پوند حق  میلیون   1.6 باشگاه، 
لیگ  سهمیه  بابت کسب  پوند  میلیون   1.1 نیز 

قهرمانان است.

سوریان در آخرین نفََس المپیکی شد
مرحله  در  پیروزی  با  سوریان  حمید 
کشتی  گزینشی  جهانی  رقابت های  نیمه نهایی 
المپیک گام به فینال گذاشت تا برای سومین بار 
راهی المپیک شود.مرحله دوم و آخر رقابت های 
روز  صبح  از  المپیک،  گزینشی  کشتی  جهانی 
شهر  در  فرنگی  کشتی  اوزان  تمام  در  جمعه 
استانبول ترکیه آغاز شد که حمید سوریان تنها 
پیروزی  با  رقابت ها  این  در  کشورمان  نماینده 
تا  گذاشت  فینال  به  گام  نیمه نهایی  مرحله  در 
برای سومین بار راهی المپیک شود.در وزن 59 
کیلوگرم که 24 کشتی گیر حضور دارند، حمید 
سوریان پس از استراحت در دور اول در دور دوم 
در یک دقیقه و 4 ثانیه با نتیجه 9 بر صفر مقابل 
ایوان لیزاتوویچ از کرواسی به پیروزی رسید. وی 
در دور سوم نیز با نتیجه 8 بر صفر در یک دقیقه 
داد  شکست  را  آلمان  از  ویسز  اریک  ثانیه   5 و 
این  در  سوریان  گذاشت،  نهایی  نیمه  به  گام  و 
مرحله هم در یک دقیقه و 25 ثانیه با نتیجه 8 بر 
صفر از سد دیمیترو تسیمبالیوک، دارنده مدال 
برنز 2016 اروپا از اوکراین گذشت و در آخرین 
شانس، سهمیه حضور در المپیک را کسب کرد.
در  حضور  جواز  رقابت ها  این  فینالیست های 

المپیک 2016 برزیل را کسب می کنند.

 
سقوط ۴ پله ای نیما عالمیان 

فدراسیون جهانی تنیس روی میز رده بندی 
کرد. اعلام  را  رشته  این  برترین های  جدید 
ایران  المپیکی  ملی پوش  دو  رنکینگ  این  در 
المپیکی  بازیکن  یک  و  شدند  مواجه  صعود  با 
که  عالمیان  کرد.نیما  سقوط  نیز  کشورمان 
قرار  ایرانی  بازیکنان  برترین  صدر  در  همچنان 
دارد، در رنکینگ جدید با 2029 امتیاز و چهار 
است.برخلاف  ایستاده   116 رده  در  سقوط  پله 
نیما، برادرش نوشاد که امسال برای دومین دوره 
پیاپی حضور در المپیک را تجربه خواهد کرد، با 
1995 امتیاز و 10 رده صعود جایگاه 122 دنیا 
را به خود اختصاص داده است.در بخش مردان 
افشین نوروزی، کاپیتان تیم ملی ایران نیز با 9 
رده 211  در  امتیاز  و کسب 1733  پله سقوط 
با  لطف الله نسبی  میدیا  اینکه  ضمن  دارد.  قرار 
1419 امتیاز در رده 325، میعاد لطفی با 1295 
 1241 با  عمرانی  پوریا  و   378 رده  در  امتیاز 
بانوان  بخش  ایستاده اند.در   413 رده  در  امتیاز 
ندا شهسواری که همچون نوشاد عالمیان دومین 
خواهد  تجربه  المپیک  در  را  خود  پیاپی  حضور 
کرد، با صعود 21 پله ای مواجه شده و با 1715 
امتیاز در رده 278 جهان قرار دارد.در این بخش 
محجوبه عمرانی با 1617 امتیاز در رده 325 و 
قرار  رده 353  در  امتیاز  با 1533  مریم صامت 

دارند.
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ملی پوش شنا: شرایط موجود المپیکی نیست

یوسف وند: از کار کردن با باوئرمان لذت می برم

گریزمان: مهم نیست که بگویند کثیف بازی می کنیم

آرشام میرزایی که خود را برای رقابت های کسب سهمیه المپیک آماده می کند شرایط موجود را 
المپیکی ندانست.ملی پوش شنا با بیان اینکه 80 درصد تعمیرات خوابگاه انجام شده است، تصریح کرد: 
تقریباً تعمیرات تمام شده است و به هر نحوی که شد سختیها رو به پایان است. البته به طور کامل به 
اتمام نرسیده است. در ابتدای کار واقعا بوی رنگ، تینر و سرو صدای کارگر ها اذیت می کرد، ظاهراً قصد 
تعمیرات رو به  تغییر مکان نیست آن موقع که باید تغییر می داند، این کار را نکردند و الان هم تقریباً 
پایان است.میرزایی درباره وضعیت تغدیه تیم ملی نیز اظهار داشت: غذا نسبت به وضعیت اسکان خوب 
است، بستگی دارد با چه نگاهی به غذا دیده شود، کیفیت غذا برای ورزشکاری که قرار است کسب سهمیه 
المپیک کند، خوب نیست و شاید نمره 10 -12 به آن می دهم، البته اکثر رشته های ورزشی این وضعیت 
را دارند و تن ماهی می خورند نه تنها شنا، این در بین رشته های ورزشی کلی است، رستوران آزادی از 
بهمن ماه سال گذشته تعطیل شده است و غذا از بیرون سفارش می دهیم که گاهی اوقات کیفیت خوب 
است و گاهی خیر.وی در خصوص سیستم سرمایشی خوابگاه نیز گفت: با توجه به اینکه دمای هوا رو به 
افزایش است کولر نداریم و فکر هم نمی کنم تا تابستان خبری از کولر باشد، پنجره ها نیز توری نداشتند 
و مربی تیم توری خرید و پنجره ها توری شدند تا حشرات به داخل اتاق نیاید.او با بیان اینکه واقیعت ها 
باید گفته شود، ادامه داد: نباید بزرگ نمایی و اغراق کنیم، واقعیت ها باید گفته شود. ممکن است یک عده 
از دست ما ناراحت شوند. نعمت کشاورز سرپرست خوابگاه شماره یک آزادی وظیفه ای در قبال اسکان ملی 
پوشان شنا نداشت. کشاورز قبل از آغاز تعمیرات به فدراسیون شنا و سایر فدراسیون ها که ورزشکار در 
خوابگاه دارند، نامه زد که تخلیه کنند ولی چون فدراسیون نتواست مکانی برای اسکان ملی پوشان فراهم 
کند، اصرار کردند که در خوابگاه آزادی بمانیم. خوابگاه آزادی همکاری کرد و ملی پوشان در آزادی ماندند 
در غیر این صورت مشخص نبود که چه می شد، البته کمپ 9 دی پیشنهاد شد ولی کادر فنی به دلیل 
مشکلات ترافیک و رفت و آمد آن را نپذیرفت.آرشام میرزایی ملی پوش شنای ایران در پایان گفت: شرایط 
موجود شرایط المپیک نیست، بسیاری از استانداردها موجود نیست، با این حال تمرینات را ادامه می دهیم 

و تلاش می کنیم سهمیه را کسب کنیم.

ملی پوش تیم بسکتبال ایران گفت: کمپ ایتالیا برای من سکوی پرش است و می خواهم از آن استفاده 
کنم.کاپیتان تیم ملی جوانان ایران درباره حضورش در اردوی تیم بزرگسالان، اظهار کرد: شرایط خیلی 
خوبی در اردوها داریم و تمرین هایمان واقعاً خوب و فشرده است. آقای باوئرمان تاکید زیادی بر کارهای 
برای ما جوان ترها بهتر  این شرایط  باعث می شود  برای کل تیم دارد که  برای ما و کارهای دفاعی  پایه 
شود.یوسف وند با اشاره به روحیه ای که سرمربی تیم ملی به بازیکنان می دهد، ادامه داد: اعتقاد زیادی که 
سرمربی تیم ملی به جوانان دارد باعث می شود، همه ما با انگیزه و اعتماد به نفس بالایی به تمرین هایمان 
ادامه دهیم. به شخصه خیلی خوشحالم که با باوئرمان کار می کنم چرا که به خوبی بر همه موارد لازم واقف 
است. نکات ضعف ما را گوشزد می کند، آنها را از بین می برد و سعی دارد انگیزه و اعتماد به نفس تیم را 
بالا ببرد.ملی پوش تیم بسکتبال شیمیدر تهران در پاسخ به این سوال که حضور در کمپ ایتالیا را چطور 
می بینید؟ گفت: خیلی خوشحالم که به این کمپ دعوت شدم. باوئرمان هم تا متوجه شد اجازه داد به این 
سفر بروم و حتی گفت اگر کمکی خواستم می توانم رویش حساب کنم. 45 بازیکن برتر جهان به ایتالیا 
می آیند و چون قبل از درفت NBA است برایم اهمیت زیادی دارد.او با بیان این مطلب که واقعاً دوست 
دارم از این سکوی پرتاب استفاده کنم، تصریح کرد: این کمپ یک سکوی پرتاب برای من به حساب می آید 
و می خواهم از آن استفاده کنم. کدام بسکتبالیست دوست ندارد در NBA یا اروپا به میدان برود. من کمپ 
نیویورک را از دست دادم اما حالا این شانس به من رو کرده و باید با تمام توان از آن استفاده کنم. خدا را 
شکر تمرین های بسیار خوبی هم داریم و در حال آماده شدن هستم.یوسف وند در پاسخ به این سوال که آیا 
دوست دارد در تورین پیراهن تیم ملی را به تن کند؟ تصریح کرد: من اکنون 21 سال سن دارم و امیدوارم 
دست پر از این کمپ بازگردم و موفق باشم. من تمام تلاشم را می کنم تا به تیم ملی نیز کمک کنم. همه 
بازیکنان آرزو دارند به پیراهن تیم ملی برسند و من نیز همین شرایط را دارم. با تمام وجود تلاش می کنم 

تا در انتخابی المپیک باشم اما خب در پست من رقابت بسیار نزدیک است.

آنتوان گریزمان، ستاره اتلتیکومادرید عنوان کرد که برای او و هم تیمی هایش مهم نیست که آنها را متهم 
به »بازی کثیف« می کنند.آرتورو ویدال پس از شکست تیمش مقابل اتلتیکو در نیمه نهایی چمپیونزلیگ،  در 
مصاحبه ای سبک اتلتیکو را سبکی کثیف خوانده بود.  حال گریزمان و هم تیمی هایش باید در فینال به مصاف 
رئال مادرید بروند ولی مهاجم فرانسوی گفت که برایش اهمیتی ندارد کسی درباره سبک تیمش چنین چیزی 
بگوید.او گفت:« ما در فینال هستیم و این تنها چیزی است که اهمیت دارد. برای چه کسی مهم است که ما 
فوتبال بازی می کنیم یا نه؟ ما با این سبک نتیجه می گیریم.«گریزمان درباره سیمئونه گفت:« او همیشه بیشتر 
می خواهد، هیچگاه نمی خواهد که متوقف شوید. همیشه باید یک تنشی وجود داشته باشد. در تمرینات و در 
بازی ها، او همیشه بهترین کلمات را استفاده می کند تا بهترین بازی را از شما بگیرد. او من را به یک بازیکن بهتر 
و به یک گلزن بهتر تبدیل کرده است. قبلا انقدر گل نمی زدم ولی حالا با تمریناتی که کردم می توانم. همیشه از 

او چیزهای جدید یاد می گیرم. او من را به یک برنده تبدیل کرده است.«


